
Protokół z Zebrania Wiejskiego sołectwa Chwaszczyno 

w dniu 15.09.2016r. 

W dniu 15 września 2016r. o godzinie 19:00 w budynku Zespole Publicznego Gimnazjum 

i Szkoły Podstawowej w Chwaszczynie, odbyło się Zebranie Wiejskie sołectwa 

Chwaszczyno. 

I. Zebranie rozpoczęło się o godz.  19:00 

II. W Zebraniu uczestniczyli mieszkańcy sołectwa, zgodnie z listą obecności (załącznik nr 

1 do protokołu) w tym także:  

Przewodniczący spotkania - Sołtys Chwaszczyna Jolanta Wiercińska 

Członkowie Rady Sołeckiej 

1. Aleksandra Nosel 

2. Justyna Szumlas 

3. Sylwia Lipińska 

4. Wojciech Albecki 

5. Gerard Barsowski 

6. Krzysztof Wanke 

Radni gminni: Jacek Fopke, Mirosław Nowak, 

Radny powiatowy: Piotr Fikus, 

oraz przedstawiciele Gminy Żukowo: Zastępca Burmistrza Gminy Żukowo pan Tomasz 

Szymkowiak wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej w  Żukowie panem Witoldem 

Szmidtke oraz Koordynatorem Referatu Inwestycji UG Żukowo panem Wiesławem 

Pałka. 

 

III. Zebranie prowadziła Sołtys Chwaszczyna – Jolanta Wiercińska.              

IV. Zgodnie z powyższym przewodnicząca potwierdziła, iż Zebranie Wiejskie jest 

prawomocne, gdyż mieszkańcy sołectwa Chwaszczyno zostali poinformowani 

o Zebraniu w sposób zwyczajowo przyjęty. Informacja z terminem, miejscem i godziną 

spotkania została wywieszona na tablicach informacyjnych oraz w szkole, została 

podana w ogłoszeniach parafialnych podczas niedzielnych mszy świętych, 

w internetowych portalach lokalnych oraz przesłana w formie biuletynu internetowego 

na adresy mailowe mieszkańców, korzystających z tej formy otrzymywania informacji. 

W momencie otwarcia Zebrania Wiejskiego na liście obecności podpisało się 113 osób. 



 

Przebieg spotkania spotkania: 

1. Otwarcie Zebrania Wiejskiego. 

2. Stwierdzenie liczby mieszkańców uczestniczących w Zebraniu Wiejskim na 

podstawie listy obecności. 

3. Wybór protokolanta. 

4. Przedstawienie proponowanego porządku obrad. 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

6. Przedstawienie propozycji wniosków o zmianę uchwały dotyczącej podziału 

środków funduszu sołeckiego na 2016 rok. 

7. Dyskusja nad wnioskami. 

8. Głosowanie nad wnioskami w sprawie podziału środków z funduszu sołeckiego 

na 2016 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wniosku o zmianę podziału przyznanych 

środków z funduszu sołeckiego na 2016 rok. 

10. Przedstawienie propozycji wniosków w sprawie podziału środków z funduszu 

sołeckiego na 2017 rok. 

11. Dyskusja nad wnioskami. 

12. Głosowanie nad wnioskami w sprawie podziału środków z funduszu sołeckiego 

na 2017 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wniosku o przyznanie środków 

z funduszu sołeckiego na 2017 rok. 

14. Podział środków z tytułu funkcjonowania giełdy samochodowej. 

15. Sprawy różne, w tym przedstawienie wizualizacji projektu ronda 

w Chwaszczynie. 

16. Zakończenie obrad.  



 

Ad.1  

Zebranie otworzyła Sołtys Chwaszczyna Jolanta Wiercińska, 

Ad.2 

Sołtys zgłosiła kandydaturę na protokolanta osobę Krzysztofa Wanke. W wyniku głosowania 

jednogłośnie został przyjęty kandydat do sporządzenia protokołu.  

Ad.3 

Prowadząca Zebranie przedstawiła porządek obrad. Radny Piotr Fikus zaproponował aby do 

porządku obrad dodać punkt podział środków z GS. Wniosek poddano głosowaniu, wynik 

głosowania: 

- za 106 osób, 

- przeciw 1 osoba, 

- wstrzymało się od głosu 6 osób. 

Do porządku obrad dodano punkt podział środków z GS i taki porządek obrad został 

jednogłośnie przyjęty przez Zebranie. 

Ad.4 

Prowadząca Zebranie przedstawiła wniosek dotyczący zmiany podziału funduszu sołeckiego 

na rok 2016 (załącznik nr 2 do protokołu). Wniosek został poddany dyskusji. Do głosowania 

przystąpiło 128 osób. W wyniku głosowania 100 osób było za przyjęciem wniosku, 

2 osoby przeciw, 26 osób wstrzymało się od głosu. Sołtys przeczytała treść uchwały 

w sprawie uchwalenia wniosku o zmianę przedsięwzięć finansowanych ze środków funduszu 

sołeckiego na 2016 rok (załącznik nr 3 do protokołu) oraz przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania 99 osób było za przyjęciem uchwały, 0 osób przeciw, 29 osób 

wstrzymało się od głosu. 

 

 



Ad.5 

Jako pierwszy przedstawiono wniosek nr 1 wspólny Sołtysa i Rady Sołeckiej po zasięgnięciu 

opinii i potrzeb co do zadań od grup mieszkańców, stowarzyszeń i organizacji działających na 

terenie sołectwa (załącznik nr 4 do protokołu). W następnej kolejności przedstawiono 

wniosek nr 2 grupy min. 15 mieszkańców Chwaszczyna (załącznik nr 5 do protokołu). 

Ad.6 

Odbyła się dyskusja na temat przedstawionych wniosków, po której przystąpiono do 

głosowania nad wnioskami. Na czas głosowania na sali było 131 osób. Wynik głosowania: 

1. wniosek nr 1: 

- za wnioskiem były 103 osoby, przeciw 23 osoby, 5 osób wstrzymało się od głosu, 

2. wniosek nr 2: 

- za wnioskiem było 39 osób, przeciw 56, 14 osób wstrzymało się od głosu. 

Aby potwierdzić wyniki głosowania podjęto decyzję o dodatkowym głosowaniu nad 

wnioskami. Mieszkańcy mogli głosować na wniosek nr 1 lub wniosek nr 2, w wyniku 

głosowania otrzymano: 

- za wnioskiem nr 1 było 77 mieszkańców. 

- za Wnioskiem nr 2 było 35 mieszkańców. 

W wyniku głosowania w głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów został wybrany 

wniosek nr 1. 

Sołtys przeczytała treść uchwały w sprawie uchwalenia wniosku o podział środków z 

funduszu sołeckiego na 2017 rok (załącznik nr 6 do protokołu) oraz przystąpiono do 

głosowania. W wyniku głosowania otrzymano: 

- za było 106 osób, 1 osoba przeciw, 5 osób wstrzymało się od głosu. 

Ad.7 

Sołtys wytłumaczyła na jakiej zasadzie sołectwo otrzymuje środki z GS-u. Przedłużenie 

umowy na przekazywanie środków z tytułu uciążliwości giełdy samochodowej przez Gminną 

Spółdzielnię Samopomoc Chłopska w Żukowie odbywa się corocznie w wyniku podpisania 



aneksu, na początku każdego roku, dlatego podział środków które nie zostały jeszcze 

przyznane jest przedwczesny. Przystąpiono do dyskusji. Mieszkańcy zwrócili uwagę na fakt, 

że podział środków powinien być najpierw przedyskutowany więc zgłoszono potrzebę 

przeniesienia dyskusji i decyzji na rok 2017. Jeden z mieszkańców złożył wniosek formalny 

o odroczenie terminu podziału środków z GS. Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem. 

W wyniku głosowania otrzymano: 

- za odroczeniem terminu było 129 osób,  7 osób wstrzymało się od głosu, nikt nie głosował 

przeciw złożonemu wnioskowi.  

Ad.8 

Zaprezentowano projekt ronda i poddano dyskusji czy mieszkańcy wyrażają wolę zmiany 

zagospodarowania ronda w centrum Chwaszczyna w zaproponowanym kierunku. Projekt 

został przyjęty pozytywnie. Zgłoszone uwagi mieszkańców: 

- wzory haftów kaszubskich podświetlane w barwach związanych z wzorami kaszubskimi, 

- obawa mieszkańca czy rondo nie będzie za wysokie i nie będzie zasłaniało widoku 

nadjeżdżających samochodów. 

Prowadząca Zebranie poinformowała zebranych mieszkańców o planowanych 

uroczystościach w dniu 11 listopada, planowanym ustawieniu choinki w centrum 

Chwaszczyna, a także o zajęciach dodatkowych, z których mieszkańcy mogą bezpłatnie 

korzystać. Przedstawiła również harmonogram spotkań RS i zaprosiła na nie wszystkich 

zainteresowanych mieszkańców. 

Ad.9 

Dyskusja w sprawach różnych: 

- zgłoszono problem z nadmierną prędkością samochodów na ul. Sambora, 

- zgłoszono problem ze stadami dzików w okolicy ul. Sambora, 

Sołtys zaproponowała zaproszenie na posiedzenie Rady Sołeckiej 18 listopada łowczego z 

Koła Łowieckiego ‘TUR’ pana Stanisława Szymerkowskiego aby uzyskać szczegółowe 

informacje na temat podjętych działań w związku z zbyt dużą ilością dzików. 

- dyskusja na temat planowanej przebudowy ul. Mickiewicza, 



Ad.10  

Zebranie zakończono o godzinie 21:50 

 

 

Protokół sporządził                                                                                   Protokół zatwierdziła       

  

  Krzysztof Wanke                                                                                               Sołtys     

                                                                                                          Jolanta Wiercińska 


